

Letter from Director – May 27, 2020

This document is provided in English with translation in Simplified Chinese as seen in page 2

以下文档已被翻译成简体中文如第 2 页所示

Dear families,

I hope you and your families are healthy and well. Our staff miss seeing our students in person each day. I know I speak on behalf of all staff when I say, we look forward to seeing everyone as soon as it's safe to do so.

Your voice is important to us and we are asking for you to share your thoughts through a quick, [online survey](#) (Unfortunately, this survey is only available in English, however we do encourage you to use google translate to assist with the completion). We are hoping to learn your thoughts and ideas in real-time about the [Learning and Caring Plan](#), until the end of this school year and to inform decision making for our return in September.

You can participate anonymously and your responses will be confidential. As always, your participation is voluntary.

Your responses will help our Board assess and inform best practices related to our programs and services.

Thank you,

Louise Sirisko
Director of Education

亲爱的家长,

希望您和您的家人健康平安。我们所有的教职工每天都挂念我们的学生。我知道我的话代表所有员工的心声, 希望在安全的情况下尽快与大家相见。

您的反馈意见对我们很重要, 因此请您通过快速的[在线调查问卷](#)分享您的想法 (遗憾的是, 本调查仅有英语版本, 然而我们鼓励您使用 Google 翻译帮助您完成本调查)。我们希望能够了解您对直到本学年结束的[学习与关怀计划](#)之想法及意见并告知我们九月返回学校的决策。

您可以匿名参加, 并且您的回复将是保密的。与往常一样, 调查问卷的参与是自愿性的。

您的答复将帮助校局评估及让我们知道如何实践计划和服务的最佳做法。

谢谢,

Louise Sirisko 女士

Director of Education 约克区校局局长